



Century Vacation Services Sdn Bhd (674737-K) KKKP4577

Lot 3A-023A, 4th Floor, Endah Parade, No.1, Jalan 1/149E,
Bandar Baru Seri Petaling, 57000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Hunting line: 603-9057 8600 Fax: 603-9543 4503

Email: holidays@centuryvacation.com

4Days 3Nights MEDAN LAKE TOBA TOUR

DAY 1 ARRIVAL MEDAN – PARAPAT (L,D)

You will be greeted by your tour guide / driver cum guide on arrival at **Kuala Namu International Airport** in Medan. Transfer to local restaurant for lunch. After lunch, proceed to **Parapat Lake Toba**. Enroute stop at **Patent Shop** to buy local food products such as Teng Teng or Ting Ting. Arrive at Parapat, a town on the shore of serene Lake Toba. Check in to hotel for accommodation. Dinner at Hotel

第一天 吉隆坡 - 棉兰 - 巴拉拔 (午/晚餐)

抵达后, 由专人接机, 午餐后前往巴拉拔 (**多巴湖**) 路上可見一望無際的棕櫚樹、橡膠樹林與可可樹並可見採膠人穿梭於橡膠樹中, 極具特色. 途中在先达镇短暂逗留, 品嚐當地極具盛名的花生甜品及土產. 晚餐享用于酒店

DAY 2 PARAPAT – SAMOSIR ISLAND – PARAPAT – BERASTAGI (B,L,D)

After breakfast at hotel, then cruise Lake Toba by ferry boat for about 45 minutes. Visit **Tomok Village** to see the ancient tomb of King Sidabutar, then visit **Ambarita Village** to see the famous stone chairs and execution place of **King Siallagan (Only for groups of minimum 10 persons)**. Back to Parapat. Transfer to local restaurant for lunch. After lunch tour continues to Berastagi. Enroute stop at **Simarjarunjung** to enjoy ginger tea and fried bananas (personal expenses). Stop at **Sipiso Piso** waterfall to see this magnificent 110 metres tall waterfall and an extraordinary view of Lake Toba from the north side. Proceed to **Berastagi**. Upon arrival in Berastagi visit the **Central Fruit Market** to buy tropical fruits, vegetables and flowers. Check into the hotel, where you will be having dinner.

第二天 巴拉拔- 沙摩西島- 达伯拉斯塔基 (早/午/晚餐)

早餐后, 乘船约四十五分钟船前往多巴湖的**沙摩西島**参观多莫村, 看到西拉武达国王之陵墓, 继续前往原住民**安峇里達鄉村 (仅适用于最低 10 人)**。在此可見到馬達土族長老會議場所的石椅及保佑著國王的石棺, 安巴里達國王的長屋及用於族長會議的石椅、行刑用的石桌。回到巴拉巴特当地的餐馆。午餐后继续前往伯拉斯塔基。停于西马加南中享受姜茶和香蕉炒饭 (自费)。停在優美的**絲比索瀑布**参观大约 110 米和看巴湖北非凡的观点。过后到**达伯拉斯塔基**, 前往**水果市場**, 琳瑯滿目的熱帶水果, 如山竺、紅毛丹、蛇皮果, 您可自由選購一些物美價廉各式熱帶水果品嚐一番。入住酒店。

DAY 3 BERASTAGI – MEDAN (B,L,D)

Breakfast at hotel. Drive back to Medan Visit **Shwedagon Pagoda Replica** at **Taman Alam Lumbini**. Upon arrival in Medan visit **Wood Gallery**. Visit **Maimoon Palace** to see the Sultan of Deli's palace which was built in 1888. Lunch at local restaurant. Visit **Batik center, Birdnest** and **Pasar Ikan Lama** (traditional market) and **Medan Mall**. Afternoon check in to hotel for accommodation. Dinner at local restaurant or hotel. Enjoy the warm atmosphere of **Merdeka Walk, City Hall, Post Office** at your own leisure, Transfer to Hotel for overnight..

第三天 达伯拉斯塔基 - 棉兰 (早/午/晚餐)

早餐后, 返回棉兰通过 Sibolangit 和 Sembahe 约 2 小时行驶。抵达棉兰, 参观参观**麦梦皇宫**-宫殿建于 1888 年, 孔马来元素以及伊斯兰, 西班牙, 印度在其设计元素和意大利。接着停留在大清真寺和芭迪布店。午餐于当地餐馆。午餐后, 游览**旧鱼巴利 (传统市场)**和**棉兰购物中心**。下午入住酒店。晚餐于当地餐馆或酒店。

DAY 4 MEDAN – DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, then free and easy until transfer to **airport** for your next destination. Feel Lovely with us..

第四天 棉兰 - 吉隆坡 (晚餐)

自由活动至时间送往机场飞返美丽的家园。



Century Vacation Services Sdn Bhd (674737-K) KKKP4577

Lot 3A-023A, 4th Floor, Endah Parade, No.1, Jalan 1/149E,
Bandar Baru Seri Petaling, 57000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Hunting line: 603-9057 8600 Fax: 603-9543 4503

Email: holidays@centuryvacation.com

Tour Fare	RM1280 Per Person(Based on twin sharing room)
Date	14 Dec 2015
Single Supp	RM160 Per Person Per Trip
Hotel 4 Star or similar	Parapat: Niagara Berastagi: Grand Mutiara / Sibayak Hotel Medan : Grand Serela/ Soechi Hotel
Include:	* Return Air Ticket * Accommodation at hotel with daily breakfast * Tour, transport and meal as per itinerary * English speaking guide * Mineral water Upon Arrival * Tipping guide + driver
Exclude :	* Personal expenses * Other expenses that not mentioned above
Flight Details	14 Dec 2015 KUL/KNO QZ123 1400/1400 17 Dec 2015 KNO/KUL AK393 1755/1955
Remark	Air ticket fare will subject to change & subject to airline confirmation. Customer have to pay the price different once confirm & have price increase.